



Organizer
主辦機構



Co-organizer
協辦機構

HONG KONG SOFTBALL ASSOCIATION
香港壘球總會

Subvented by
資助機構



康樂及文化事務署
Leisure and Cultural
Services Department

第 66 屆體育節 - 香港壘球嘉年華

The 66th Festival of Sport- Hong Kong Softball Carnival

義工報名表格 Volunteer Registration Form

姓名 (中文) : _____
Name (Chinese) : _____

姓名 (英文) : _____
Name (English) : _____

性別 Gender : _____ 年齡 Age : _____

出生日期 (月/年)
Birth Date (mm/yyyy) : _____

聯絡電話
Phone No. : _____

電郵地址 (必填)
Email : _____

時段 Time Slot :

5 月 6 日 11 : 00 – 19 : 30

5 月 7 日 09 : 30 – 16 : 00

- 各義工將獲車馬費、午餐及義工證書乙張

免責聲明: 本人在此聲明, 本人凡身體狀況良好及適宜參加是項義工活動。同時聲明本人清楚了解壘球運動存有危險性, 若因參與是項活動而引致任何身體或財物損失, 主辦 / 資助機構 / 職員均毋須負上任何責任; (參加者如未滿 18 歲, 必須由家長 / 監護人簽署)

Disclaimer: I declare that I am in good health and suitable to participate in this volunteer activity. At the same time, I declare that I clearly understand the dangers of softball. If any physical or property losses are caused during this activity, the organizer/funding organization/staff shall not be liable for any responsibility; (if the participant does not

簽署 Signature : _____

日期 Date : _____

緊急聯絡人

緊急聯絡人電話

Emergency Contact : _____

Emergency Contact No. : _____

家長/監護人簽署 Signature of Parent/Guardian : _____

日期 Date : _____

註: 未滿十八歲之義工必須由家長或監護人同意參加有關活動

Note: Volunteers under the age of 18 must get the agreement of their parents or guardians to participate in the relevant activities

*以上的資料, 只作本會舉辦的康體活動報名事宜、統計、日後聯絡及活動意見調查之用, 亦只限獲本會授權人員方可查閱有關資料作前述目的之用。遞交申請表後, 如欲更正或查詢個人資料, 請與本會職員聯絡。

*The above information is only used for the registration, statistics, future contact, and event opinion survey of the sports activities organized by the Association, and only authorized personnel of the Association can access the relevant information for the aforementioned purposes. After submitting the application form, if you want to correct or inquire about your personal information, please contact our staff.

參加者可把填妥之報名表格以電郵、郵寄、傳真或親臨至香港壘球總會。

Interested participants can send us the filled entry form by email, post, fax or submit in person.

成功報名後將收到確認電郵通知義工工作。

Each successful applicants would receive confirmation email about the volunteer work.

Hong Kong Softball Association • Tin Kwong Road, Kowloon, Hong Kong

Tel:(852) 2711 1167, 2711 1173 • Fax:(852) 27158879 • Email: info@softball.org.hk